
Alsós Munkaközösség 

2011. március 

 

A munkaközösség tagjai: 

    Stibliné Nemes Éva munkaközösség-vezető 

    Badacsonyiné Bódis Hajnalka 

    Germán Zita 

    Magyar Róbert 

    Nagyné Weidinger Ildikó 

    Pálfiné Kozma Ildikó 

    Pap Zsuzsa 

    Scsureczné Pór Magdolna 

 

Összefoglaló a munkaközösség 2011. március 28-i értekezlete alapján 

Kerekes Elek igazgató úr ebben az iskolában tanult, és 1979 óta a tantestület aktív tagja. 

A tanításon kívül az intézményben és a kerületben különböző területeken dolgozott: munkaközösség-vezető, 

kerületi matematika tantárgygondozó volt, nyári táborokat szervez, vezet, 2001-től igazgatóhelyettes, 2006-

tól pedig igazgató  a Gulner Gyula Általános Iskolában. 

Az intézmény alapos ismerete és érzelmi kötődés érezhető a pályázat minden sorából. 

Helyzetelemzése széleskörű, alapos, az elmúlt 5 év tapasztalatára, a Partneri igény- és 

elégedettségmérésekre, és az iskola statisztikai eredményeire támaszkodik. 

A pályázat jól tervezett, átgondolt, részletes, átfogó, minden lényeges területet érint. A táblázatok, 

grafikonok jól értelmezhetőek, figyelemfelkeltőek. 

A tényekből levont következtetései helyesek, problémafeltáróak, kijelöli a fejlesztési irányokat is. 

Egyetértünk a további teendőkkel, s külön örülünk, hogy a tervek között szerepel a kis épületek felújítása, 

a nyílászárók cseréjének a folytatása, a tető problémáinak a megoldása is. 

Az iskola vezetése eddig is támogatta erkölcsileg és anyagilag is, hogy új, korszerű továbbképzéseken 

vehessenek részt a pedagógusok. A pályázatban hosszú az a lista, amely felsorolja, hogy az elmúlt években 

ki , milyen továbbképzéseken vett részt. Ezt a névsort még 4-5 névvel ki lehetne egészíteni, mert a mediáció 

tanfolyamot többen is elvégezték. 

Fontosnak és megnyugtatónak tartjuk, hogy a tervezésnél figyelembe vette, hogy az óraszám 

csökkenések a művészeti neveléstől vettek el óraszámokat, s ennek ellensúlyozására indulhatott el a 

művészeti napközi, a kézműves foglalkozások és a tánctanítás. 

Erénye a pályázatnak, hogy nem csak problémát vet fel, célokat tűz ki, hanem megoldási javaslatokat is 

tesz. A további munkában, fejlesztésben támaszkodni kíván az intézmény dolgozóira, a nevelőtestületre, a 

szülőkre, tanulókra egyaránt. 

Az elmúlt 5 év eredményei bizonyítják Kerekes Elek rátermettségét, céltudatosságát, s garanciát nyújtanak a 

további célok megvalósításához. 

Egyetértünk az igazgatói pályázatban közölt helyzetelemzéssel, tervezett intézkedésekkel és 

elképzelésekkel. 

Kerekes Elek igazgatói pályázatát támogatjuk. 

 

Stibliné Nemes Éva 
munkaközösség-vezető 
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Felsős Humán Munkaközösség 

2011. március 

 

A munkaközösség tagjai: 

Peringer Mónika - munkaközösség-vezető 

Domyshche Erzsébet 

Kecskésné Bodnár Cecília 

Horváth Zsuzsanna 

Liptainé Natkai Krisztina 

Kozák György 

Jánk Zsolt 

Frech Gábor 

 

Összefoglaló a munkaközösség 2011. március 23-i értekezlete alapján 

 

Az igazgatói pályázat átgondolt, igényes, részletes. A pályázatban felsorolt nevelési és oktatási célokat 

sajátunknak érezzük. Úgy gondoljuk, hogy az iskola vezetése folyamatosan törekszik a fejlődésre, 

megújulásra, támogatják a kollégák elképzeléseit, teret adnak az értékes gondolatoknak, s ezzel elősegítik az 

intézmény eredményes működését. 

Az elért eredmények, az iskola épületének pozitív irányú átalakulása és az intézmény működése mind azt 

tükrözik, hogy az elmúlt években a vezetés megfelelő, a szakmának és az iskolának elhivatott kezekbe 

került. 

A pályázat egyik legmeghatározóbb, a jövőre is irányadó mondata: „… a kihívásoknak csak egy olyan 

nevelőtestület tud megfelelni, ahol a közösség meghatározó eleme a jó munkahelyi légkör, a 

megbízhatóság, kiszámíthatóság, az együttgondolkodás, közös tenni akarás…” 

Véleményünk szerint a fenti gondolatok megvalósulásához iskolánkban minden feltétel adott, s még több 

közösségerősítő program szervezésével segíthetjük a megvalósulást. 

Támogatunk minden olyan újító elképzelést, amely a gyerekek test-lelki egészségét fejleszti. Mivel a 

tanulók nem elég motiváltak egészségük megőrzésére, még több ösztönző programot szervezhetnénk. 

A pályázat áttekinthető táblázatai megmutatják, hogy tantestületünk tagjai örvendetesen sok 

továbbképzésen, tanfolyamon vettek részt az elmúlt években. Olyan sokan, hogy néhány név lemaradt a 

táblázatból, ezt majd lehetne korrigálni. 

Szeretnénk, ha az iskola vezetése ezután is– úgy, ahogy eddig is tette -  támogatná a továbbképzéseken való 

részvételünket, s lehetőséget biztosítana arra, hogy pályázatokon vegyünk részt. 

A pályakezdő pedagógusok minden segítséget, erkölcsi és szakmai támogatást megkapnak az 

iskolavezetéstől és a kollégáktól. 

Egyetértünk az igazgatói pályázatban közölt tényekkel, elemzésekkel, tervezett intézkedésekkel és 

elképzelésekkel. 

Kerekes Elek igazgatói pályázatát támogatjuk. 

 

Peringer Mónika 
munkaközösség-vezető 
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Napközis Munkaközösség 

- A pályázat gazdagon és részletesen tartalmazza az elmúlt öt év iskolára vonatkozó fejlesztéseit. 

- Árnyalt és alapos képet kapunk a tárgyi feltételrendszer és az iskola személyi feltételeinek alakulásáról, 

illetve a továbbképzések, az alkalmazottak és a tanulók összetételének statisztikai kimutatásáról. 

- Nagy hangsúlyt helyez a partnerekkel való kapcsolattartásra, kiemelve az iskola szolgáltató jellegét. 

- A pályázat leghangsúlyosabb  pontja a Partneri igény és elégedettségmérés adatainak részletes közlése. 

- A jövőre vonatkozó irányelvek tekintetében igényünk lenne a már esetlegesen több évtizede a pályán és az 

iskolában dolgozó pedagógusok egyértelműbb szakmai megbecsülésére és ennek megfelelően a 

tapasztalataikra, tehetségükre, beállítódásaikra alapozott fejlődési irány pontos meghatározására, amellyel az 

iskola konkrétabb arculatterve is kirajzolódhatna. 

- A megvalósításhoz vezető út, az alkalmazott módszerek konkrétabb megjelölése, az anyagi erőforrások 

felkutatása és megteremtése tekintetében az állami és az önkormányzati költségvetés ismeretében várunk 

segítséget. 

- A napközis munkaközösség pedagógusai, tanítói végzettségüknek és felkészültségüknek megfelelően 

szeretnének perspektívát látni maguk előtt a délelőtti tanítás lehetőségére vonatkozóan /guruló rendszer, 

iskolaotthon és egyéb alternatívák átgondolásával/. 

A véleményeket összegezte: 

Körmendy-Juhász Györgyi 

munkaközösség-vezető 

Budapest, 2011. március 31. 

Pedagógiai Munkaközösség 

Munkaközösségünk áttanulmányozta az igazgatói pályázatot. 

Észrevételeinket, megfigyeléseinket összegyűjtöttük, értékelésünk eredményesebb lett volna, ha ismernénk 

egy ilyen pályázatnak mit kell tartalmaznia, mik a főbb szempontok, elvárások. 

„Támogatni kell a kompetencia alapú oktatást” – ez már bevezetésre került. 

Továbbképzések – hiányos a táblázat. Van kolléga, aki elvégzett, vagy végez valamilyen tanfolyamot, de a 

neve nem jelenik meg. Vagy mindenki szerepeljen, vagy kerüljön be, hogy A TELJESSÉG IGÉNYE 

NÉLKÜL. 

A természettudományos tantárgyakkal kapcsolatos észrevételeink: 

Minden tantárgy tantárgyi minimuma elvárandó és ezt elvárjuk a lecsökkent óraszámok ellenére is. Ezért 

lógunk ki mindig a grafikonok végén. 

Változatos módszerekkel, lehetőségekkel igenis igyekszünk érdeklődést felkelteni, aktivizálni. 

A középiskolai visszajelzések ezeket az eredményeket igazolják. 

Ne legyen minőségi visszaugrás. 

Óraszámban vesztesek ezek a tantárgyak, hétköznapi életről szólva, nagyon nehéz nyelvezettel. Pl. fizika. 

Rakó Éva 
munkaközösség-vezető 

Budapest, 2011. március 31. 
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Jegyzőkönyv 

a Gulner Gyula Általános Iskola 

Szülői Munkaközösségének értekezletéről 

 

Készült 2011. március 23-án 17 órakor az iskola könyvtárában 

Jelen vannak: Miklósné Kari Erika SZMK Elnök, Somogyi Andrea jegyzőkönyvvezető, 16 fő SZMK tagok. 

Napirend: igazgatói pályázat véleményezése 

Miklósné ismerteti a pályázati anyagot, melyet már előzetesen megtekintettek az SZMK tagok. 

A pályázat véleményezése: 

Nagyon sok megvalósítandó programot felvázol a pályázat, melyeket a Szülői Munkaközösség támogatni 

kíván a jövőben is. 

A feladatok teljesítéséhez az elkövetkező évekre sok sikert kívánnak Kerekes Elek igazgató úr részére. 

A legmesszebbmenőkig támogatják Kerekes Elek igazgatói pályázatát. 

Egyben köszönik az iskoláért végzett eddigi, fáradtságot nem ismerő munkáját. 

Somogyi Andrea 
jegyzőkönyvvezető 

Miklósné Erika 
jegyzőkönyv-hitelesítő 

Jegyzőkönyv 

a Gulner Diákszövetség üléséről 

Készült 2011. március 17-én 

Jelen vannak: az osztályok GDSz-képviselői és Molnárné Posta Júlia segítő pedagógus, jegyzőkönyvvezető 

Téma: az igazgatói pályázat ismertetése 

A segítő pedagógus felolvassa a pályázatot, melyhez a fejezetekhez illeszkedően az alábbi vélemények 

hangzottak el: 

1. Bevezető: az elhangzó információk kiegészítik Kerekes Elek igazgató úr előző években kifejtett 

munkájáról, iskolánkhoz kötődéséről eddigiekben szerzett ismereteinket, s ezekből egyértelműen 

kiderül, hogy elkötelezett az iskola iránt. 

2. Helyzetelemzés: a pályázat tényszerűen mutatja be az iskola tárgyi feltételeinek minőségi és 

mennyiségi bővülését. 

A pedagógusok folyamatos továbbképzése, szakmai fejlődése nekünk is lényeges, hiszen a tanórákon 

ezek eredményeit mi is élvezzük. Különösen értékeljük, hogy a nevelőtestület tagjai nem csak 

szakmódszertani, hanem tanulástechnikai, szabadidős, illetve konfliktuskezelési ismereteiket, 

gyakorlatukat is bővítik. 

A diákéletet meghatározó tényezőnek tartjuk a Biztonságos Iskola Mozgalmat, hiszen az 

erőszakmentességre és egészségtudatosságra mi is hangsúlyt fektetünk. 

Az alternatív vitarendezés elvének és gyakorlatának megjelenése az iskolai életünkben nagy segítség 

számunkra konfliktusaink rendezése közben, gyakran a problémák megelőzésében is. 

3. Vezetési célok, program: örülünk a közösségi élet színesítésére irányuló törekvéseknek, szeretnénk 

több ilyen programban részt venni, szakkörök, sportfoglalkozások, versenyek és a Diákklub 

szervezésében szívesen részt veszünk. Köszönjük, ha lehetőséget kapnak alsós és felsős 

pedagógusaink szakértelmük, tehetségük megmutatására. 

4. Fejlesztési elképzelések: a magatartás formálása, az önfegyelem fejlesztése, a türelem, az empátia és 

a megfelelő stílus kialakítása nekünk is fontos szempont, hiszen a pedagógusok és diákok közös 

munkájához ez elengedhetetlen. 

A segítő alkalmazottak létszámának bővítését mi is szorgalmazzuk, hiszen látjuk, tapasztaljuk a 

takarítók, a konyhai dolgozók túlterheltségét. 

Molnárné Posta Júlia 
jegyzőkönyvvezető 

Jász Fanni, Móricz László 
jegyzőkönyv-hitelesítők 

 


